



ROYAL PACIFIC
HOTEL



2026 中式謝師午宴專享優惠

2026 GRADUATION CHINESE LUNCH PRIVILEGES



GRADUATION PRIVILEGES 謝師宴專享優惠	5 tables or above 五席或以上	9 tables or above 九席或以上
Unlimited servings of chilled orange juice and soft drinks for 2 hours 二小時無限暢飲果汁及汽水		
Exquisite silk floral centerpiece for each dining table and reception table 全場席上及迎賓桌絲花擺設		
Table linen and seat covers for all chairs 全場華麗桌布及椅套		
Complimentary use of audio-visual equipment 免費使用影音設備		
Complimentary use of raffle drum and background music 免費使用抽獎箱和背景音樂		
Standard hotel backdrop with English wordings 標準禮堂背板及英文掛字		
Invitation cards (printing excluded) 精美請柬(不包括印刷)	20 sets 套	40 sets 套
Complimentary use of 16:9 LED wall (200 x 350) 免費使用 16:9 LED 屏幕 (200 x 350)	-	
Free use of hotel Wi-Fi 無線上網		
Complimentary car parking spaces during the event 免費泊車位於宴會期間使用	2 Cars 部	3 Cars 部

- The above privileges are subject to change without prior notice.
以上優惠如有更改，恕不另行通知。
- Royal Pacific Hotel reserves the right to alter the above privileges.
皇家太平洋酒店保留修改以上專享優惠項目之權利。
- All products, services, privileges and information related to the offers are directly sold and applied to customers by the respective merchants who are solely responsible for all related obligations and liabilities.
所有商戶優惠內之貨品、服務及資訊均由有關商戶直接售賣及提供給客戶，有關責任及義務亦由該有關商戶全權負責。

For enquiries and reservations, please contact our Catering Sales Team of Royal Pacific Hotel

如欲查詢或預訂，歡迎與皇家太平洋酒店宴會營業團隊聯絡

Tel 電話: (852) 2738 2236 E-mail 電郵: catering@royalpacific.com.hk

China Hong Kong City, 33 Canton Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong 香港九龍尖沙咀廣東道 33 號中港城



ROYAL PACIFIC
HOTEL

中式謝師宴午宴菜譜
Graduation Chinese Lunch Menu

錦繡燒味拼盤
Assorted Barbecued Combination

荷塘鳳片花枝
Stir-fried Chicken Fillet & Squid with Honey Bean and Water Chestnut

韭黃瑤柱羹
Shredded Conpoy Broth with Chives

螺片鮮菇扒翡翠
Braised Sliced Whelk and Mushroom with Vegetable

蔥油蒸大海班
Steamed Whole Garoupa with Scallion Oil

鹽焗雞
Baked Chicken with Rock Salt

瑤柱蛋白炒香苗
Fried Rice with Shredded Conpoy and Egg White

乾燒金菇伊麵
Braised E-Fu Noodle with Enoki

椰香紫米露
Sweetened Black Rice Soup with Coconut Milk

精美鮮果碟
Fresh Fruit Platter

中國香茗
Chinese Tea

每席 HK\$4,688 per table

Inclusive of unlimited serving of soft drink and chilled orange juice for 2 hours
包括 2 小時無限量供應汽水及橙汁

- ❖ The above prices are subject to 10% service charge, each table of 10-12 persons
以上價格另收加一服務費，每席 10-12 位計算
- ❖ Privileges and prices are valid for the banquet to be held on or before 31 August 2026
優惠及價格適用於 2026 年 8 月 31 日或之前舉辦的宴會
- ❖ The above privileges prices are subject to change without prior notice
以上專享優惠及價格如有更改，恕不另行通知
- ❖ Royal Pacific Hotel reserves the right to alter the above prices and menu items due to market price fluctuations and availability
由於價格變動及貨源供應關係，皇家太平洋酒店保留修改以上價格及餐單項目之權利

For enquiries and reservations, please contact our Catering Sales Team of Royal Pacific Hotel

如欲查詢或預訂，歡迎與皇家太平洋酒店宴會營業團隊聯絡

Tel 電話: (852) 2738 2236 E-mail 電郵: catering@royalpacific.com.hk

China Hong Kong City, 33 Canton Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong 香港九龍尖沙咀廣東道 33 號中港城